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 چرا جانشین سوریان  
معرفی نمی شود؟

ایسنا: با وجود گذشت ۴۰ روز از استعفای 
حمید سوریان از نایب رئیسی فدراسیون 
کشتی، هنوز فرد مورد نظر علیرضا دبیر برای 
این سمت معرفی نشده است. حمید سوریان 
دارنده ۷ مدال طلای جهان و المپیک پس 
از ۳۹ ماه همکاری با علیرضا دبیر به عنوان 
نایب رئیس فدراسیون کشتی، سرانجام ۲ 
آبان از سمت خود استعفا کرد. سوریان پس 
از استعفا در گفت وگو با ایسنا، درباره دلایل 
خود برای قطع همکاری با علیرضا دبیر اظهار 
کرد: در این مدت تا آنجا که می توانستم به 
فدراسیون و ورزش کشتی کمک کردم اما الان 
فکر می کنم دیگر لزومی ندارد در فدراسیون 
باشم. با توجه به اینکه بودنم در کشتی دیگر 
ضرورت ندارد فکر می کنم بهتر است یک آدم 
تازه نفس بیاید. هرچند پس از این استعفا، 
مسئولان فدراسیون کشتی از رد درخواست 
سوریان توسط علیرضا دبیر برای چندمین 
مرتبه خبر دادند و حتی گفته شد دبیر نامه 

استعفای او را پاره کرده است.

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
  یک آمار خیره کننده 

از کاپیتان برزیل
به گزارش اسپورت، تیاگو سیلوا با ۳۸ سال 
سن همچنان در سطح نخست فوتبال جهان 
بازی می کند. این بازیکن تیم ملی فوتبال 
برزیل را در جام جهانی ۲۰۲۲ همراهی می کند 
و بازوبند کاپیتانی تیم را بر بازو می بندد. سیلوا 
در میلان لقب صخره را به خود اختصاص 
داد و بعد از آن راهی پاری سن ژرمن شد و 
سال ها در این تیم درخشید و اکنون هم در 
چلسی توپ می زند. نکته جالب درباره سیلوا 
اینکه او در طول دوران حضورش در ترکیب 
تیم ملی فوتبال برزیل مرتکب هیچ اشتباه 
منجر به گل و یا حتی ضربه به سمت دروازه 
سلسائو نشده است. تیم ملی فوتبال برزیل در 
جام جهانی ۲۰۲۲ از مدعیان اصلی قهرمانی 
به شمار می آید. برزیل در هر دو بازی خود به 
پیروزی دست پیدا کرده است بدون آنکه گلی 

دریافت کند. 
 

 برخی از حاشیه های شکست مقابل آمریکا 

از واکنش بایدن تا تمجید الجزیره!  

سالپنجم
شماره1432

آرمان ملی:  شکست تیم ملی فوتبال 
کشورمان مقابل امریکا و حذف از گردونه 
رقابت های جام جهانی آن هم در حالی که 
شاگردان کی روش می توانستند با یک 
تساوی راهی مرحله بعدی شوند، حاشیه ها، 

مصاحبه ها و نظراتی را به دنبال داشت. 
  صحبت های بایدن

حساب کاربری جو بایدن در توئیتر، 
ویدئویی از واکنش رئیس جمهور آمریکا بعد 
از شنیدن خبر برد تیم این کشور در این بازی 
را منتشر کرده است. در این ویدئو، بروس 
رید، معاون رئیس دفتر بایدن در حالی که 
رئیس جمهور آمریکا در حال ژست گرفتن 
برای عکس سلفی با یک پسربچه است، 
به بایدن می گوید: آمریکا بازی با ایران را 
برد. بایدن هم به سراغ میکروفن می رود و 
می گوید: سلام، سلام، سلام. آمریکا ایران 
را یک بر صفر شکست داد. آمریکا یک ایران 
صفر. بازی تمام شد. بایدن که در ادامه با 
تشویق افراد حاضر در آنجا ادامه می دهد: 
آمریکا تو آن را به دست آوردی! پسر این بازی 
بزرگی است. وقتی با سرمربی و بازیکنان 
صحبت کردم به آنها گفتم شما از پس این 
کار بر می آیید. آنها رفتند و البته این کار را 
کردند. خدا آنها را دوست دارد. به هر حال 
فکر کردم شما ممکن است بخواهید آن را 
بشنوید. بایدن همچنین در توئیتر با انتشار 
یک ویدئو نوشت: پیروزی های بزرگ به معنی 
اعلامیه های بزرگ است. تیم ملی آمریکا به 
راهت ادامه بده. به گزارش ایسنا، این واکنش 
رئیس جمهور آمریکا در حالی بود که پیش از 
این مقامات مختلف کاخ سفید بارها تاکید 
کرده بودند که دیدار تیم ملی این کشور با 
تیم ملی فوتبال ایران سیاسی نیست و صرفا 

یک بازی فوتبال است. 
  تمجید الجزیره

تیموتی وه آ مهاجم ۲۲ساله تیم ملی فوتبال 
آمریکا و پسر ژرژ وه آ افسانه ای در پی برتری 
یک بر صفر  این تیم مقابل ایران در دور پایانی 
مرحله گروهی مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر پیام جالبی به بازیکنان تیم ملی فوتبال 
ایران داد و از آنها تمجید کرد. وی با انتشار 

یک استوری در حساب کاربری رسمی اش 
در شبکه اجتماعی »اینستاگرام« نوشت: 
»همیشه ]بازی با ایران[ برای من چیزی فراتر 
از فوتبال بوده است و دوست دارم عشقم را به 
این تیم فوق العاده ]ایران[ بفرستم. آنها غرور 
و عشق زیادی به کشور و احترام به مردم شان 
نشان دادند. با احترام، افتخار بود در زمینی 
بودم که چنین بازیکنان بزرگ و چنین 
بازیکنان الهام بخشی در آن حضور داشتند.« 

BBC نظر کارشناسان  
تیم ملی  پیشین  بازیکن  مورفی  دنی 
انگلیس که سابقه بازی در تیم های تاتنهام و 
لیورپول را در کارنامه دارد، به عنوان کارشناس 
شبکه BBC به تحلیل این مسابقه پرداخت. 
وی پس از پایان بازی گفت: آمریکا کاملا 
شایسته پیروزی بود و بازی شگفت انگیزی 
ارائه کرد. یونس موسی باز هم فوق العاده بود 
و تایلر آدامز در همه نقاط زمین دیده می شد. 
او خستگی ناپذیر ظاهر شد و فکر می کنم 
آمریکایی ها به خودشان افتخار می کنند. 
آنها یک بازی واقعا خوب ارائه کردند. ایران در 
نیمه دوم تیم بهتری شد، اما در دقایقی واقعا 
کیفیت لازم را نداشت. همچنین پابلو زابالتا 
مدافع پیشین تیم ملی آرژانتین و باشگاه 
منچسترسیتی اظهار داشت: آمریکا صد 
درصد شایسته پیروزی در این مسابقه بود 
و تیم برتر زمین محسوب می شد؛ به ویژه در 

نیمه اول. آنها تلاش کردند دروازه خودشان را 
بسته نگه دارند و این تنها چیزی بود که پس از 
گل اول به آن نیاز داشتند. ما بازی مستحکمی 

از این تیم جوان دیدیم. 
  شبکه الجزیره 

شبکه تلویزیونی »الجزیره« معتقد است 
بازیکنان ایران با توجه به شرایط موجود و 
عملکردی که از خود در این تورنمنت ارائه 
دادند، با سری بالا می توانند به خانه بازگردند. 
»الجزیره« پس از این بازی در سایت خود 
نوشت؛ »تیم ملی ایران که در پس زمینه 
آشفتگی سیاسی در کشور خود و انبوهی از 
مسائل خارج از زمین از زمان ورودش به قطر 
با آن مواجه شده است، شایسته تقدیر برای 
نمایش خود در این دوره جام جهانی است. 
آنها در نهایت کوتاه آمدند، اما می توانند با 

سری بالا به خانه بروند. 
  رسانه نروژی

رسانه نروژی نتاویزن که با سامان قدوس، 
هافبک تیم ملی فوتبال ایران و باشگاه برنتفورد 
مصاحبه کرده است در ابتدای مطلب خود 
ابتدا با اشاره به ناراحتی بازیکنان تیم ملی 
فوتبال کشورمان از باخت مقابل آمریکا در 
بازی آخر مرحله گروهی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر نوشت: تقریبا همه بازیکنان ایران بعد 
از باخت مقابل آمریکا که باعث حذفشان 
از جام جهانی شد از منطقه مصاحبه بدون 

هیچ گونه توقفی عبور کردند. اما حالا سامان 
قدوس با نتاویزن درباره اینکه مسائل خارج 
از ورزش چطور بر تیم و بازیکنان در قطر 
تاثیر داشته گفت وگو کرده است. قدوس 
که شهروند ایرانی- سوئدی است در شهر 
مالمو به دنیا آمده و بزرگ شده اما والدینش 
اهل اهواز هستند. به نوشته نتاویزن، سامان 
قدوس در پاسخ به سوال نتاویزن درباره 
مسائل غیرفوتبالی در حالی که گروهی از 
خبرنگاران ایرانی به سمت او آمدند گفت: این 
یک جام جهانی سخت چه به لحاظ فیزیکی و 
چه روانی بوده است. متأسفانه ما نتوانستیم 
امروز با کسب پیروزی مردم را خوشحال کنیم 
اما بله ما تلاش خودمان را کردیم. هم چنین 
به نوشته این رسانه نروژی، قدوس در پاسخ به 
این سوال که آیا بازیکنان ایرانی در ارتباط با 
موضوع خواندن سرود ملی کشورشان فشاری 
را تجربه کرده اند؟ بیان کرد: ما همواره به 
دنبال این هستیم که بهترین تلاش مان را 
برای مردم انجام دهیم و تلاش کردیم آن را 

روی زمین فوتبال نشان دهیم. 
  پیام کی روش 

سرمربی پرتغالی تیم ملی کشورمان با 
حذف تیمش از دور این رقابت ها، پیامی 
را در حساب کاربری رسمی اش در شبکه 
اجتماعی »اینستاگرام« خطاب به ملی پوشان 
فوتبال ایران منتشر کرد. در پیام کی روش 
آمده است: »در فوتبال چیزی از بردهای 
اخلاقی وجود ندارد، اما وقتی به آرزوهایت 
نمی رسی هیچ چیز غیراخلاقی نیست، تا 
جایی که با میل کامل و ذهنیت قهرمانی 
شجاعانه بهترین کار را انجام می دهید. من به 
شما افتخار می کنم و یک بار دیگر در داخل 
و خارج از زمین فوق العاده بودید. این یک 
افتخار و امتیاز بود که بخشی از این خانواده 
فوتبال بودم.« در ادامه پیام سرمربی تیم ملی 
فوتبال کشورمان همچنین خاطرنشان شده 
است: »من معتقدم که شما سزاوار احترام 
کامل هستید. اعتبار برای هواداران فوتبال 
و کشورتان. برای همه شما آرزوی شادی، 
آرامش، موفقیت و سلامتی دارم. متشکرم. 

کارلوس کی روش.« 

محمد نوازی پیشکسوت فوتبال درباره حذف تیم ملی ایران 
از مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ گفت: ابتدا باید به بازیکنان خسته 
 نباشید بگویم و برای آنها آرزوی موفقیت دارم. ما متأسفانه مثل 
دوره های گذشته فقط در مرحله گروهی حضور داشتیم و نتیجه 
لازم را نگرفتیم. یکسری از دوستان تصمیمات اشتباهی در 
گذشته گرفتند و شاید اگر با اسکوچیچ به جام جهانی می رفتیم 
عملکرد بهتری داشتیم. البته این نظر شخصی من است و شاید 
برخی افراد با این موضوع موافق نباشند. مدافع -  هافبک 
پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان در ادامه افزود: برخی از 
بازیکنان که زمان اسکوچیچ دعوت می شدند کنار گذاشته 
شدند و برخی نیز که دعوت نمی شدند با آمدن کی روش دوباره 

به تیم ملی برگشتند. بازیکنانی به تیم اضافه شدند که یک سال 
بود فوتبال بازی نمی کردند و نمی دانم چرا هر بازیکنی که لژیونر 
می شود حتماً باید در تیم ملی بازی کند. ما چرا نباید به بازیکنان 
لیگ برتر ایران بها بدهیم؟! آیا ابوالفضل جلالی مقابل آمریکا 
بد بازی کرد؟ او بعد از ورود به زمین بهترین نمایش را داشت. 
وی همچنین خاطرنشان کرد: من فکر می کنم در این جام به 
کی روش باختیم و بهتر بود که حتی اگر تصمیم به قطع همکاری 
با اسکوچیچ گرفتیم از یک مربی ایرانی استفاده می کردیم. 
واقعا چه ایرادی داشت که یک مربی ایرانی در جام جهانی 
روی نیمکت تیم ملی می نشست. شما دیدید که مقابل آمریکا 
و انگلیس چگونه شکست خوردیم و چه تصمیمات اشتباهی 

توسط کی روش گرفته شد و حالا بعد از اتمام بازی های ایران 
مردم هم از فوتبال دلسرد می شوند. ما با ترکیبی عجیب برابر 
انگلیس بازی کردیم و باختیم. در بازی با ولز با ترکیب درست 
بازی کردیم، ولی در دیدار برابر آمریکا مجدداً چند تغییر 
داشتیم. واقعاً دلیلش چه بود؟ نوازی در پایان اظهار داشت: من 
معتقدم که تیم ملی نیاز به تغییر نسل دارد و ما باید به بازیکنانی 
که در لیگ ایران بازی می کنند بیشتر بها بدهیم. ما کی روش 
را آوردیم که بتوانیم از گروه مان صعود کنیم، ولی متأسفانه این 
اتفاق رخ نداد. حالا مشخص نیست که آیا قرار است ایشان در 
تیم ملی بماند یا اینکه برود، چراکه سال آینده جام ملت های 

آسیا را در پیش داریم و باید آنجا نتیجه بگیریم. 

نوازی: 

چه ایرادی داشت با یک مربی ایرانی به جام جهانی می رفتیم؟!

   ادعا
در شرایطی که کریستیانو رونالدو خود را برای حضور 
در مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی آماده می کند، 
روزنامه مارکای اسپانیا با یک ادعای بزرگ، از نهایی 
شدن انتقال این فوق ستاره به تیم النصر عربستان طی 
قرارداد 2 فصل و نیم با هزینه ای در حدود 200 میلیون 

یورو در سال خبر داده است. 

    عمل 
 امید ابراهیمی پیش از جام جهانی 2022 قطر در اردوی 
تیم ملی فوتبال ایران دچار مصدومیت شد و از شرکت در 
مهم ترین رویداد فوتبال جهان بازماند.  باشگاه الوکره 
قطر در صفحه توئیتری خود، از جراحی موفق ابراهیمی 
در ناحیه عضله هم بند خبر داد و ابراز امیدواری کرد که او 

هر چه سریع تر به میادین بازگردد. 

           تیپ زمستانی
ریکاردو ساپینتو با ظاهر جدید خود در دیدار با هوادار 
شرکت کرد.  سرمای زمستان، تهران را در بر گرفته و 
سرمربی آبی ها نیز برای در امان ماندن از این وضعیت، 
با تیپ زمستانی در استادیوم محل برگزاری بازی با 
هوادار حضور پیدا کرده و با عینک خلبانی خود، عملکرد 

بازیکنان تیمش را ارزیابی می کند. 

ت
شــ

سنو
عک

دیدگـــــاه
ناکامی در سه جام جهانی  

مهدیفنونیزاده
کارشناس فوتبال 

جام جهانی ۲۰۲۲ قطر چند هفته ای است که آغاز شده 
و تیم فوتبال کشورمان نیز در این رقابت ها حضور داشت 
که با قبول شکست مقابل تیم ملی آمریکا از راهیابی به دور 
حذفی مسابقات باز ماند. این بار نزدیک ترین شانس صعود را 
در تاریخ حضورمان در ادوار مختلف جام جهانی داشتیم که 
باز هم صعود از مرحله گروهی میسر نشد! تیم ملی با سیستمِ 
کی روش که فقط بازی تدافعی را در دستور کار دارد، ۳ 
جام جهانی نتوانست از گروه خود صعود کند. تاکتیک دفاعی 
که روی ضد حمله و ضربات ایستگاهی بوده، هیچ گاه به غیر 
از تک بازی های مقطعی تیم ملی را به موفقیت چشم گیر و 
تاریخی نرسانده است.  در بازی حساسی همچون آمریکا هیچ 
حرفی برای گفتن نداشتیم. اگر آمریکا در نیمه دوم پولیشیچ، 
کِنی و دِست، سه بازیکن خوب خود را بیرون نمی کشید، 
گل های بیشتری می خوردیم. بعد از بیرون رفتن این سه 
بازیکن موثر تیم آمریکا، تیم ملی می توانست فشار خودش را 
با گل زدن به اتمام برساند ولی تعویض های بیهوده روند رو به 
جلوی بازی را گرفت. برای نیمه دوم باید بازیکنان هجومی و 
تکنیکی وارد زمین می شدند و تنها تعویض خوب کی روش، 
سامان قدوس بازیکن تکنیکی تیم ملی بود. قلی زاده باید در 
بازی می ماند و بازیکنان باید این روند را وارد بازی می کردند. 
تعویض کریمی و انصاری فرد بدترین تغییر برای این بازی 
بودند. آن ها جای محمدی پراشتباه و سردار آزمون که 
می توانست فشار را روی دروازه آمریکا بیاورد را بیرون کشید. 
یک اشتباه دیگر هم این بود که باید یک دفاع را کم می کرد 
و بازیکنی هجومی را به بازی می آورد.  شجاع خلیل زاده 
هم می توانست برای تیم ملی کارگشا باشد که در ۱۵ دقیقه 
آخر که به ارسال توپ های بلند روی آوردیم، بازیکنی مثل 
او می توانست گره بازی را باز کند. کی روش حرف کسی را 
گوش نمی کند و روی اشتباه خودش اصرار داشت. دروازه بان 
آمریکا اصلًا در بازی نبود و فقط در دقیقه ۹۸ روی  موقعیت 
نصف و نیمه طارمی جلو آمد. در بازی با آمریکا هیچ کدام از 
بازیکنان مان خوب نبودند و دوباره به ترکیب تیم خودمان و 
تصمیمات اشتباه کی روش باختیم. آمریکایی ها کاملًا از تمام 
نقاط ضعف و قوت ما شناخت داشتند و از همان نقاط هم 
جلوی نفوذ را گرفتند و از سمت چپ تنها گل بازی را زدند. 
دفاع و هافبک دفاعی آنها بسیار خوب عمل کردند و کناره های 
ایران را بستند. هر تیمی که بهتر کار کند و کم اشتباه باشد 

بالطبع برنده می شود. تیم ملی ایران خوب نبود و باخت. 

جامجهانی2022
  تیم ملی فوتبال انگلیس در آخرین دیدار خود در 
مرحله گروهی رقابت های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر با نتیجه ۳ 
بر صفر از سد ولز گذشت و به عنوان صدرنشین گروه B گام 
به مرحله یک هشتم نهایی گذاشت.  این برای نخستین بار 
از سال ۲۰۰6 به بعد است که انگلیس به عنوان صدرنشین 
از گروهش صعود می کند. سه شیر در آن دوره از مسابقات 
که به میزبانی آلمان برگزار شد، تا مرحله یک چهارم نهایی 
بالا رفت و با شکست مقابل پرتغال از صعود به نیمه نهایی 
باز ماند.  مارکوس رشفورد اولین بازیکن منچستریونایتد از 
سال ۱۹66 به بعد است که توانسته در یک تورنمنت بزرگ 
۳ گل به ثمر برساند. آخرین بازیکنی که از منچستریونایتد 
موفق به ثبت سه گل شده بود، بابی چارلتون در جام جهانی 
۱۹66 بود. هری کین اولین بازیکن انگلیسی از سال ۲۰۰۲ 
به بعد لقب گرفت که توانسته در یک دوره از جام جهانی ۳ 
پاس گل بدهد. آخرین بار، دیوید بکام موفق به انجام این 

کار شده بود. 
  تیم ملی فوتبال برزیل با ذخیره هایش به مصاف 
کامرون می رود. به گزارش GLOBO برزیل؛ تیته، سرمربی 
تیم ملی فوتبال برزیل تصمیم گرفته تا به بازیکنان اصلی اش 
استراحت دهد و ذخیره هایش را برای بازی پایانی مرحله 
گروهی جام جهانی ۲۰۲۲ برابر کامرون روانه زمین کند. 
بر اساس این گزارش؛ نیمار، دانیلو و ساندرو به دلیل 
مصدومیت دیدار برابر کامرون را از دست می دهند. برخی از 
بازیکنان برزیل نیز به دلیل شیوع بیماری ویروسی در اردوی 
این تیم در روزهای اخیر کسالت داشتند. در همین راستا 
سرمربی برزیل در تمرینات بیشتر با بازیکنان اصلی بازی 
می کند. گلوبو همچنین نوشت که ترکیب اصلی برزیل با 
کامرون به احتمال زیاد این گونه خواهد بود؛ ادرسون، آلوز، 
میلیتائو، برمر، تلس، فابینیو، گیمارش، آنتونی، رودریگو، 
ژسوس و مارتینلی. در خط حمله نیز احتمال حضور دو 

گزینه دیگر یعنی ورود پدرو یا ریبیرو مطرح است. 
  مهاجم تیم ملی فوتبال ولز درباره بازی با انگلیس و 
زمان پایان دوران حرفه ای اش صحبت کرد. گرت بیل پس 
از شکست ۳ بر صفر ولز برابر انگلیس در دیدار پایانی گروه 
B جام جهانی ۲۰۲۲ و حذف از این رقابت ها گفت: بازی 
سختی با تیم بسیار خوبی بود. ما از نتیجه به دست آمده 
ناامید هستیم اما برای رسیدن به این مرحله راه طولانی را 
طی کردیم. ما باید به خودمان افتخار کنیم که اینجا هستیم. 
مهاجم تیم ملی ولز افزود: تیم تمام تلاش خود را کرد و با 
افتخار از رختکن خارج می شود. ما به آنچه به دست آورده ایم 

افتخار می کنیم. همیشه می توانید یاد بگیرید 
و پیشرفت کنید. ما در ماه مارس آماده 

بازگشت به مسابقات یورو می شویم. 
گرت بیل درباره زمان پایان دوران 
حرفه ای اش نیز اظهار داشت: تا 
زمانی که بتوانم و لازم باشد بازی 
خواهم کرد. اکنون لحظه سختی 

است اما به جلو حرکت خواهیم کرد. 
تورنمنت جدیدی پیش رو داریم و 

امیدوارم بتوانم در آن شرکت کنم.

رحمان احمدی: 

دیگر نمی توان با تفکرات سال ۲۰۱۴ نتیجه گرفت
رحمان احمدی دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 
تأکید کرد، عدم صعود این تیم به مرحله حذفی جام جهانی 
۲۰۲۲ به دلیل نداشتن یک برنامه  مشخص و از پیش تعیین شده 

بوده است. 
  حذف تیم ملی 

رحمان احمدی در گفت وگو با تسنیم، درباره حذف تیم ملی از 
مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ اظهار داشت: ما شکست اصلی را بعد 
از صعود به جام جهانی خوردیم، چون همیشه وقتی به جام جهانی 
صعود می کنیم دیگر تیم ملی رها می شود و تازه یک ماه مانده به 
شروع مسابقات یادمان می آید که قرار است به جام جهانی برویم. 
ما مثل دوره های گذشته بعد از صعود به جام جهانی به هیچ عنوان 
برنامه ریزی خوبی نداشتیم و همین موضوع باعث شد حذف 
شویم. متأسفانه برخی هم بعد از باخت تیم ملی خوشحال شدند و 

این موضوع واقعا برای من ناراحت کننده است که ما در این فوتبال 
چه کار کردیم که حالا برخی از باخت تیم ملی خوشحال می شوند. 

 اشتباه بزرگ 
وی در ادامه خاطرنشان کرد: اشتباه بزرگ تر این بود که 
ما کی روش را انتخاب کردیم. او یک مربی بادانش و حرفه ای 
است، ولی با تفکرات بسیار محافظه کارانه مربیگری می کند. ما 
در شرایطی وارد جام جهانی شدیم که کی روش ترکیب اصلی 
خودش را نشناخته بود و حتی در بازی دوستانه با تونس بیش از 
۲۰ بازیکن برای تیم ملی به میدان رفتند. این شرایط اصلا برای 
تیم ملی خوب نبود و کی روش بعد از باخت انگلیس هم در نهایت 

همه چیز را گردن تماشاگران انداخت. 
  نتیجه انتخاب ها 

دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان همچنین یادآور 

شد: متأسفانه ما انتخاب های خوبی انجام نمی دهیم و می بینید 
که در فدراسیون فوتبال هم چه ضعف هایی وجود دارد. به هیچ 
عنوان در فوتبال ایران نمی توان از آینده حرف  زد، چون برنامه ای 

نداریم که بخواهیم در مورد تیم ملی صحبت کنیم. 
  ماندن کی روش 

احمدی همچنین راجع به احتمال ماندن کارلوس کی روش 
در تیم ملی گفت: هر چیزی ممکن است اتفاق بیفتد و نمی توان 
چیزی را پیش بینی کرد، ولی دیگر نمی توان با تفکرات سال 
۲۰۱۴ نتیجه گرفت. ما کی روش را آوردیم که از مرحله گروهی 
جام جهانی صعود کنیم، ولی این اتفاق رخ نداد و فکر می کنم 
تغییر کادر فنی تصمیم درستی نبود. وی در خاتمه تصریح کرد: 
اگر هم مربی را عوض کردیم هیچ ایرادی نداشت که با مربی 
ایرانی به جام جهانی می رفتیم تا مربیان خودمان هم بتوانند 
تجربیات بیشتری به دست بیاورند، مربیانی که شجاع بودند. 
الان اگر بخواهیم دنبال یک مربی خارجی دیگر هم برویم دوباره 
با مشکلاتی تکراری روبه رو می شویم، چون ما در فوتبال با ضعف 
کمبود امکانات، عدم برنامه ریزی و نداشتن انجام بازی های 

دوستانه با تیم های بزرگ مواجه هستیم. 

کربکندی: 
 برنامه 

نداشتیم 
حذف شدیم

حذف تیم ملی کشورمان واکنش اهالی فن، 
کارشناسان و پیشکسوتان را به دنبال داشت. 
رسول کربکندی گلر سابق تیم ملی در این 

خصوص صحبت کرد. 
  نظر شما درباره عملکرد تیم ملی 
فوتبال کشورمان مقابل آمریکا چیست؟

 در نیمه اول از همان دقایق ابتدایی بازی، 
آمریکایی ها برتری خود را به ایران نشان 
دادند، آنها با حوصله و نظم و حفظ توپ بازی 
می کردند. تجمع دفاعی ایران در خط حمله 
باعث شد در دقایق ابتدای بازی توپ های 
آمریکا را خنثی کنند. در نهایت تیم حریف 
با فشاری که از سمت راست به دروازه ما 
آورد باعث شد تا به گل برتری برسند.  یکی 
از مشکلات بازیکنان ما این بود که زمانی 
صاحب توپ می شدند عجولانه توپ را دور 
می کردند، آنها درست برعکس تیم آمریکا که با 
آرامش توپ را حفظ می کردند بدون دقت بازی 
می کردند. زمانی هم که توپ ها به رضاییان 
می رسید او خیلی بلند می زند و فوروارد ها 
صاحب توپ نمی شدند، فاصله تیم با آنها زیاد 
بود و همگروهی بازیکنان با یکدیگر در نیمه اول 
اصلا خوب نبود. در نیمه اول بازیکنان آمریکایی 
خیلی خوب بازی می کردند و عمق دفاعی را 

خوب نشانه گرفته بودند. 
  آمریکا به برد رسید!

 آمریکا در این بازی فقط برد می خواست که 
در نیمه اول به آن رسید. این تفکر که تیم ملی 
با مساوی هم صعود می کند باعث شد تا آنها 
عقب بازی کنند؛ متأسفانه به هر حال بازیکنان 
آن نظمی که نیاز بود در نیمه اول نداشتند. 
زمانی هم که توپ به بازیکنان می رسید سریع 
می خواستند به خط حمله بدهند، اما آنها با 
پوشش مناسب فرصت را از ما می گرفتند. 
بازیکنان آمریکا دوندگی خیلی بالایی داشتند 
و همین موضوع باعث شد تا آخر بازی ساق 
پاهایشان خسته شود و به راحتی توپ را از 
دست می دادند. اما با این حال تیم ایران هیچ 
برنامه تاکتیکی مناسبی نداشت و حتی معتقدم 
آمریکایی ها در نیمه اول موقعیت بیشتری برای 

گلزنی داشتند. 
  شاگردان کی روش در کدام نیمه 

بهتر بودند؟
 ما دو نیمه متفاوت از بازیکنان تیم ملی 
دیدیم، در نیمه دوم بازیکنان خیلی خوب 
بودند برعکس نیمه اول. بازیکنان آمریکا خیلی 
خوب سر می زدند و متأسفانه ایران به خاطر 
سانترهای بلند نتوانستند نتیجه بگیرند. ما 
بهترین فرصت را داشتیم که با این نسل طلایی 
از جام جهانی صعود کنیم. در نیمه اول ما اصلا 
خوب نبودیم اما در نیمه دوم بازیکنان مستحق 
مساوی بودیم. این بازی خیلی حیف شد و 
متأسفانه تیم ایران از نداشتن برنامه و تاکتیک 

مناسب ضربه خورد. 


